

## Styrelsemöte 2013-05-08

Närvarande: Håkan Algotsson ,Ulla och Tommy Olsson ,John Fridolfsson ,Jonas Persson , Christina Ekström/ Karlsson och Lena Svensson .

1. Mötet öppnas .
2. Föregående protokoll läses och godskändes .
3. Det har kommit lite brev och meddelande bl.a O-ringens informationsblad , rapport om närtävlingar , Zonens veteran tävling var mycket populär , inbjudan till smålandskaveln 2017 ,och div. tävlingar .
4. Ekonomin ser god ut .
5. Vår tävling får vi vara nöjda med det var nästan 400 deltagare . på eventor kan man lämna en utvärdering efter man tävlat och vi fick mycket höga poäng . Vi ska passa på att köpa in lite saker som vi behöver bl.a ny målflagga , campingbord , nya enheter och sekreteriatet behöver några saker .
6. Aktiviteter under sommaren är nybörjarkurs , sommarkväll 25 juni 18.00 , Naturpass och sommarkontroller är ute som vanligt .
7. Det behövs fler som kan hjälpa till med Stanley cup .
8. Övrigt : stugvårds listan behövs uppdateras . Det behövs fler som kan hålla i träningar .Den nya mail adressen börjar användas nu , den som svarar på mail skickar ett svar till gruppen . Vi avvaktar med nya overaller . Vi kollar med Magnus Olsson om rundstav till måltavla . Björn får köpa switch och ev. kabel . Vi köper 10 nya enheter och 5 små bord .
9. Nästa möte blir 7 augusti 18.30 Lena har fikat .

Ordförande

\_\_\_\_\_

Sekreterare

\_\_\_\_\_